
Beste ouders, leerlingen en medewerkers van de Jan van Schengenschool,

Een aantal weken geleden zijn wij op de hoogte gebracht van het feit dat er binnen
de Prisma scholengroep een wijziging gemaakt moet worden op de schooltijden.
In gesprek met de personeelsgeleding van de MR zijn we gekomen tot twee opties
die leiden voor zowel onder- als bovenbouw tot een gelijkedagenmodel.
In de week van 19 februari hebben we de mening van u als ouders gepeild. We
hebben een enorme respons gehad en willen u hier nogmaals voor bedanken!
Naast de voorkeur die u hierbij kon aangeven was er ook de mogelijkheid om uw
opmerkingen/bedenkingen met ons te delen. Dit is massaal gedaan wat wij als zeer
waardevol hebben ervaren. De vele overwegingen die wij hebben mogen ontvangen
zijn heel divers en regelmatig ook persoonlijk van aard. We kunnen goed begrijpen
dat deze verandering voor een deel van u een grote impact kan hebben.

Als oudergeleding hebben we alle door u opgeschreven overwegingen
doorgenomen en gedeeld met de personeelsgeleding van de MR. Het meest
genoemde onderwerp betrof de ruimte voor de lunch en de zorgen omtrent de
verkeersveiligheid rondom de scholen. Daarnaast is gebleken dat de vrije
middag(en) erg gemist zullen gaan worden en dat een deel van de ouders het oude
rooster graag had behouden. Helaas was deze mogelijkheid er niet. Daarom hebben
we een keuze moeten maken tussen de twee geschetste opties.

Op basis van de teruggekregen formulieren bleek dat er een lichte voorkeur was
voor de 14.00 uur optie. Parallel aan ons proces heeft ook de personeelsgeleding
een peiling gedaan onder de leerkrachten. Het grootste gedeelte van de
leerkrachten heeft hun voorkeur laten blijken voor de optie tot 14.00 uur. Deze
combinatie van uitkomsten heeft ertoe geleid dat we in overleg met de directie de
keuze hebben gemaakt om vanaf het schooljaar 2024-2025 over te gaan naar een
gelijkedagenmodel tot 14.00 uur. Dit onder de voorwaarde dat er voldoende tijd en
ruimte geboden wordt om de kinderen de gelegenheid te geven te lunchen.

De komende periode tot aan de zomervakantie zal er onder de leerkrachten een
projectgroep aan de slag gaan met de opmerkingen die genoemd zijn rondom de
ruimte voor de lunch. Wij als oudergeleding zullen dit proces volgen en uitkomsten
met u delen.

Bovenstaand besluit zal voor velen de nodige aanpassingen vergen. We hopen u
voldoende geïnformeerd en tijdig meegenomen te hebben in dit proces, zodat er tijd
is om de benodigde veranderingen op te kunnen vangen.

Met vriendelijke groeten,
Judith Rijk, Maaike Oosthoek en Kristel Versluijs


